
Referat fra Klub i Klubben (KIK) møde den 26. oktober 2023  
 
Til stede: Erik Nordahl-Pedersen, Bjarne Hansen, Gerner Abildtrup, Kaare Andresen, Marianne 
Krainer, Berit Abildtrup, Jytte Jørgensen, Peter Poul Olsen og Birgit Klerens. (referent) 
 
1. Velkomst og orientering v. formanden. 
a.  Bestyrelsen arbejder på en øget markedsføringsindsats, samt koordinering af 
     markedsføringen (bl.a. golf & godnat),sammen med de 4 andre klubber på Falster og 
     Lolland. Klubben bliver derudover synliggjort i forskellige golfblade.                 
b.  Der er gennemført sponsor- og frivilligdag, med stor succes.  
c.  Der skal udarbejdes nye lokalregler, som skal starte i 2024. 
d.  Der har været afholdt formandsmøde med de 5 formænd fra klubberne på    
 Lolland/Falster. Falster golfklub har fået ny formand. 
e.  ENP er i gang med at forfatte historien om klubben, i anledning af klubbens 30-års 
 jubilæum til næste år. Alle gode input modtages med glæde. 
 
2. Referat fra sidste møde.  
 Ingen kommentarer, udover at manneklubben gerne ser, at aftalen i pkt. 9 bliver fulgt. 
 
3. Orientering om klubbens drift. 
a. Økonomien er i balance, jfr. budgettet. 
 Klubben holder stadig øje med at økonomien hænger sammen og der ikke bruges for mange 
 penge. Dog topdresses banen massivt nu og til næste år, for at muldlaget, om muligt, kan blive 
 tykkere.  
b. Medlemstal: 471 fuldtidsmedlemmer, 149 flexmedlemmer og 60 passive medlemmer. 
c. Næste års "golfens dag" planlægges over 3 dage, så man kan tage højde for evt. dårligt vejr. 
d. Gratis golf droppes til næste år, da det ikke gav nogen nye medlemmer. 
e. Der har været ca. 5000 greenfee gæster i år. Lidt færre end sidste år, beløbet i 
 greenfee balancerer dog nogenlunde med beløbet sidste år. 
 
4.Baneforhold. 
a.  Pga.. stormen i weekenden er der væltet nogen træer. Der er ryddet midlertidig op af 
 greenkeeperne, og resten fjernes af "skovtroldene". 
b.  Man har hele sommeren haft problemer med fairways pga.. tørken i forsommeren. Vi må 
 nok indse, at der ikke er noget at gøre i den henseende, så længe vi ikke har mulighed for at 
 vande fairways. 
c.  I efteråret bliver der "proppet" og priklet fairways og greens og i øvrigt gjort klar til vinteren.  
 Vinterteesteder og greens er under etablering. Vinterregler er lagt på hjemmesiden. 
d.  De teesteds markeringer, der er gået i stykker, er sendt retur til leverandøren. Der er heldigvis 
 stadig garanti på dem.  
 Næste år "deles" greens i 3 områder, og der sættes små flag på stangen, så man kan se, om 
 hullet er i front, midten eller bagerst.  
e. Båse til jord og sten ved greenkeepergården, laves i efteråret i samarbejde med Klaus Krainer, 
 Frede Clausen og Rene Christoffersen. 
 
5. Orientering fra sekretariatet/proshopleder. 
a. PPO roser klubberne i klubben for altid at aflevere et rent og pænt køkken efter diverse 
 arrangementer. 
 
6.  Koordinering og ajourføring af klubbens kalender. 
a. Kalenderen gennemgået og diverse rettelser foretaget og ajourført med klubberne i klubben. 
 
 



7.  Indkomne forslag. 
a.  Ingen indkomne forlag 
b. Der er indsendt 42.000 kr. til fordel for Kræftens Bekæmpelse. 
 Klubben har indsendt en annonce i Ugeavisen med tak til sponsorerne. 
 
8. Dameklubben. 
a.  Dameklubben har 55 medlemmer 
b. Samme bestyrelse som sidste år 
c.  Vandt kønnenes kamp for 6 år i træk 
d. Haft besøg af Rønnede Golf Klubs dameklub, som blev serviceret på forskellig vis. 
 Stor tilfredshed derfra. 
 
9. Manneklubben. 
a. 85 medlemmer i manneklubben. 
b. Året er gået tilfredsstillende 
c. Ros til moderklub og sekretariat for godt samarbejde. 
 
10. Seniorklubben. 
a. 140 medlemmer, hvoraf de 15 - 20 er P & P medlemmer 
b. Lidt svært at få P & P medlemmerne til at blive i klubhuset efter spil og deltage 
 i det sociale samvær. 
c.  Besøg af Maribo Golf Klubs Seniorklub i september. Blev serviceret, med borddækning, kaffe og 
 kage. 
d. Tak fra Seniorklubben til Peter for stor hjælpsomhed i dagligdagen. 
e. Finn Lyngsøe er stoppet i bestyrelsen. Frede Clausen er blevet valgt ind i stedet. 
 
11. Fyraftensklubben. 
a. Har startet på vintergolf, som spilles om søndagen. Fejrede dette med spisning. 
b. Meget forskelligt, hvor mange der kommer. 
c. Også (lidt) ros til Peter fra Fyraftensklubben. 
 
12. Begynderudvalget og Kaninklubben. 
a. Der er god rekruttering i de forskellige klubber til at spille på henholdsvis stor og 
 lille bane. 
b. Tilsyneladende svært for nogle prøvemedlemmer at finde ud af, hvilket medlemskab de vil have 
 efter prøvetiden. Der bliver strammet op på dette i næste sæson. 
 
13. Orientering fra turneringsudvalget. 
a. Roser til sekretariatet 
b.  Problemer med at få mad til fornuftige priser til de forsk. arrangementer. 
c. Der arbejdes med forskellige forslag til klubmesterskaber og Marielyst Open. 
d. Der mangler nye medlemmer til turneringsudvalget. 
e. Stor tilfredshed med arrangementet til frivilligdagen. 
 
14. Bridgeklubben. 
a. Startede vintersæsonen i tirsdags  
b. Ca. 30 faste spillere 
c. Der er startet 4-5 nye medlemmer, som får undervisning i bridgens forunderlige 
 verden, af bl.a. Ib Hjelmsmark. 
 
15. Evt. 
Intet. 
Næste møde den 18. april 2024 kl. 15.    Referat:  Birgit Klerens. 


